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Referat af bestyrelsesmøde onsdag den 25. april 2012 kl. 19.00 i nr. 35 

 

 

1. Referat fra b-møde den 28. marts  

er godkendt via mail 

 

2. Økonomi  

- Alle medlemmerne har betalt første halvår 2012. 

- Der kan evt. spares på de fælles el regninger. Det bliver fulgt op. 

 

3. Prioriteringer fliser/asfalt 

Stien fra 79 – 87 er den næste, der bliver fornyet. Trappen ved nr. 2 er i spil. Efterfølgende 

prioritering vil hurtigst muligt blive lagt på hjemmesiden. 

  

4. Arbejdsdag den 17. juni – opgaver og ansvar 

- Legepladsudvalgets prioriteter undersøges (Steen) 

- Medlemmerne bedes kontakte bestyrelsen, hvis de har forslag til opgaver på  fælles- 

    området, som evt. kan ordnes på arbejdsdagen! 

 

5. Flagstangen 

 Nationale regulativer 

 Regulativer/organisering i Favrholmvænget, herunder ansvarlige personer 

 Nedsættelse af udvalg bestående af HT og to beboere uden for bestyrelsen, 

der skal afstikke retningslinjer og praktiske forhold for flagning.  

 

6. Kommunikationsflow i bestyrelsen (omfang af mails m.v.) 

Enighed om kommunikationsmodel. 

 

7. Udvalgsarbejde 

a. Kontaktpersoner – siden sidst 

Kontaktpersonerne er i gang med at skabe kontakt til deres respektive områder. 

b. Retningslinjer for udvalgsarbejde generelt 

Behandles på næste møde. 

c. Revideringsudvalget 

 Oplæg vedr. udvalget, herunder kompetencer og referencer (v. HM). Der var 

enighed om oplægget. 



 Nedsættelse af udvalg (2 fra bestyrelsen, 3 uden for bestyrelsen) 

Sammensætning af udvalget er  

Fra bestyrelsen: Mikael Siiger og Steen K. Hansen    

Fra forskellige beboerområde: Dennis Kivsmose, Minna Jensen, 

Per Veng Jensen 

 Temaer til revideringsudvalget 

Brainstorming: Varmepumper, ventilationsriste, solcellefanger, farver på 

træværk, tage, cykeludhæng, antenne/parabol, kabelføring på husene, 

fuldmagter, udbygninger. 

 

8. Opsamling af beslutninger fra Generalforsamlingen (medbring referat) 

Punkt på næste møde 

 

9. Evt. 

Henvendelser fra beboere 

Bestyrelsen har fået nogle henvendelser. De bliver behandlet individuelt, og beboerne 

kontaktes. 

 

Nr. 74 melder ejerskifte.  

Hus nr. 25 vådområde (Gitte tager kontakt til gartneren). 

 

 

 

             

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


